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Plats och tid Mullsjö folkhögskola, 2011-09-23, kl. 15.00-16.20 

Beslutande Klas Rydell, Försäkringskassan 

Håkan Gustafsson, Arbetsförmedlingen  

Hans Jarstig (KD), Habo Kommun 

Jan-Olof Larsson (M), Mullsjö kommun 

Ola Nilsson (KD), Jönköpings kommun 

Gert Jonsson (M), ersättare Vaggeryds kommun 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Övriga närvarande Marita Thalin, ersättare Försäkringskassan 

Andreas Appelberg, ersättare Arbetsförmedlingen 

Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  

 

 

 

 

Utses att justera Gert Jonsson Paragrafer         

Justeringens plats och tid Sofiahuset, Jönköping, 2011-09-30 kl 13.00 

Underskrifter Sekreterare   
  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Klas Rydell       

 Justerande   
 Gert Jonsson       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  

Datum för sammanträdet 2011-09-23 
 
 

Datum för anslags uppsättande 2011-10-04 Datum för anslags nedtagande 2011-10-26 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, c/o Jönköpings kommun, Sofiahuset 

Underskrift   
 Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  
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§ 1. Öppnande   
Ordförande Klas Rydell hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 
§ 2. Val av justerare  
Styrelsen beslutade välja Gert Jonsson till justerare. Tid för justering fastställdes.  
 
§ 3. Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutade fastställa dagordningen. 
 
§ 4. Aktuell information: Rapport från tjänsteman 
Ansvarig tjänsteman rapporterade kort om aktuella frågor som inte tagits upp på annat sätt 
under arbetsdagen eller styrelsemötet idag. 
 
Styrelsen beslutade lägga rapporten till handlingarna.  
 
§ 5. Meddelanden 
Följande meddelanden mm anmäldes till styrelsen: 
a) Protokoll från AU 110909     
b) Minnesanteckningar Beredningsgruppen 110815  
c) Minnesanteckningar Beredningsgruppen 110906 
d) Protokollutdrag från landstingsfullmäktige 110308 om val av  
ny ledamot till styrelsen (dnr 2011:14 / 11) 
e) Avtal om ekonomi- och personaladministration 2011 (dnr 2011:17 / 3) 
f) Ohälsotalet t o m aug 2011 
g) Försörjningsmåttet t o m kvartal 2 
h) Begäran om anstånd, till Förvaltningsrätten (dnr 2011:26 / 8) 
i) Beslut om anstånd ang överklagande i momsfrågan (dnr 2011:26 / 9) 
j) Avsänt remissvar ang förslag till stadgar för föreningen NNS (dnr 2011:27 / 2) 
 
Styrelsen beslutade lägga meddelandena till handlingarna 
 
§ 6. Ansökan om medel till projekt Enter  
En ansökan om medel till projekt Enter har kommit. Anci Roos i styrgruppen presenterade 
projektet tidigare idag, under arbetsdagen med beredningsgruppen. Projektet omfattar tiden 
november 2011 till och med december 2014. Nyligen blev det klart att arbetsmarknads-
avdelningen (AMA) inom Jönköpings kommun är beredda att ta ansvaret som projektägare. 
 
Under diskussionen om projektet framfördes önskemålet om att en avstämning bör ske bl a 
när det gäller behovet av projektets insatser och bemanningen, innan beslut tas angående 
ekonomin i projektet för 2013-2014. Det är också viktigt att veta att respektive huvudman 
kan fortsätta ta sin andel av finansieringen enligt planen i ansökan. 
 
Styrelsen beslutade 
Att ställa sig positiv till projektet i sin helhet och uttala som sin avsikt att Enter ska 
genomföras åtminstone till och med år 2014. 
 
Att bevilja medel till projekt Enter med max 315.400kr för år 2011 och 1.742.600kr för år 
2012.  
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Att avvakta med beslut om finansieringen för 2013-2014 tills en avstämning har skett bl a av 
behovet av projektets insatser och bemanningen. En sådan avstämning behöver redovisas till 
styrelsen senast i mitten av september 2012. 
 
Att ge ansvarig tjänsteman i uppdrag att förhandla fram och underteckna avtal med 
projektägaren i enlighet med beslutet. 
 
Att ge ansvarig tjänsteman mandat att utanordna medel inom de beslutade kostnadsramarna. 
 
§ 7. Ansökan om fortsatta medel till projekt KrAmi 
Ansökan har kommit om fortsatta medel till projekt KrAmi. Beredningsgruppen tillstyrkte 
110906 att projektet beviljas medel enligt ansökan. Tjänsteman har kontrollerat att 
verksamheten ska fortsätta vända sig till deltagare från alla fyra berörda kommuner på 
samma ekonomiska villkor. 

 
Styrelsen beslutade 
Att bevilja fortsatta medel till projekt KrAmi för år 2012 i enlighet med ansökan, med max 
1.045.000kr. 
 
Att ge ansvarig tjänsteman i uppdrag att förhandla fram och underteckna avtal med 
projektägaren i enlighet med beslutet. 
 
Att ge ansvarig tjänsteman mandat att utanordna medel inom de beslutade kostnadsramarna. 
 
§ 8. Medel till kompetensutveckling 
Styrelsen beslutade 110815 att avsätta 100.000kr av årets budget för att möjliggöra en 
samverkansdag för personal som deltar i fyrpartssamverkan (f d Arenasamverkan). 
Beredningsgruppen fick i uppdrag att komma med förslag kring hur en sådan dag skulle 
kunna genomföras. Beredningsgruppen kom fram till ett förslag om att genomföra en dag 
tillsammans med Marie Fridolf, Ideelle AB. Förmiddagen var tänkt som ett samråd mellan 
berörda chefer om de fortsatta samarbetsformerna medan eftermiddagen var tänkt som en 
inspirationseftermiddag för berörd personal. Sedan blev det problem att hitta en dag då alla 
berörda chefer kunde närvara. 
 
Under styrelsens diskussion läggs förslag om att dela de båda delarna så att cheferna träffas 
först. Därefter bör det gå en tid under vilken eventuella nya medarbetare hinner utses som 
sedan får ta del av inspirationsdagen med Marie Fridolf. Lämplig tid för personalens dag 
diskuterades. 
 
Styrelsen beslutade  
Att genomföra en halvdag kring samverkan med berörda chefer torsdag 17 november kl 
13.30-17 på Arbetsförmedlingen i Jönköping. 
 
Att ge beredningsgruppen uppdrag att fortsätta förbereda en inspirationsdag för berörd 
personal, i början av februari 2012. 
 
§ 9. Verksamhetsplan 2012 
Olika tankar om verksamhetsplan 2012 med budget 2012-2014 framfördes tidigare idag, 
under arbetsdagen tillsammans med beredningsgruppen. Tjänsteman fortsätter skriva utkast 
till plan utifrån framförda synpunkter.  
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Enligt planeringen skulle utkastet till verksamhetsplan ha fastställts av styrelsen vid nästa 
möte, 111017, men tjänstemannen är på utbildning den dagen. Frågan när styrelsen behöver 
mötas diskuterades. Bedömning görs att det inte finns något ärende som måste tas upp för 
beslut just då. 
 
Tjänsteman visade en ”populärversion” av verksamhetsplan i form av ett dubbelvikt A4-blad 
med färgglada illustrationer, som Samordningsförbundet SkövdeHjoTiBorg har gjort. 
 
Styrelsen beslutade 
Att ställa in planerat styrelsemöte 111017. 
 
Att ge tjänsteman i uppdrag att maila utkastet till verksamhetsplan till hela styrelsen efter 
avstämning med AU, innan planen sänds till huvudmännen för samråd. 
 
Att ge tjänsteman i uppdrag att, så snart tid finns, göra en populärversion av 
verksamhetsplanen som kan användas som information om förbundet. 
 
§ 10. Nationella Nätverket för Samordningsförbund NNS 
Förslag finns att nätverket NNS ska bilda förening tillsammans med Iffk – ideella 
föreningen för främjande av kunskap om sociala försäkringar. Ett förslag till stadgar har 
skickats ut på remiss till samordningsförbundens ordföranden och tjänstemän. Ett remissvar 
har sänts från vårt förbunds ordförande och tjänsteman med flera synpunkter på 
stadgeförslaget. En sammanställning görs nu som kommer att skickas till alla förbund för 
nytt ställningstagande. 111118 hålls extra årsmöte med NNS då stadgar, verksamhetsplan 
mm ska tas upp för beslut. Vår ordförande har inte möjlighet att delta i detta möte. 
 
Styrelsen beslutade 
Att välja Peter Hedfors till representant för Samordningsförbundet Södra Vätterbygden vid 
NNS extra årsmöte 111118 
 
Att ge mandat till AU att ta ställning till det material som sänds ut inför årsmötet 
 
§ 11. Ny hemsida 
Ansvarig tjänsteman presenterade upplägget och del av utseendet för den nya hemsida som 
nu utformas i samarbete med de båda nya samordningsförbunden i länet, med stöd av 
Jönköpings kommuns IT-avdelning. Styrelsen diskuterade förslaget och lämnade olika 
synpunkter. 
 
Styrelsen beslutade 
Att lägga informationen till handlingarna. 
 
§ 12. Nästa möte 
Eftersom det planerade styrelsemötet 111017 just ställts in så innebär det att nästa 
styrelsemöte blir det möte som planerats 111114, då bl a beslut ska fattas om 
verksamhetsplanen med budget. Lämplig plats diskuterades, med tanke på att detta möte ska 
vara offentligt. 
 
Styrelsen beslutade att stå fast vid att styrelsemötet 111114 ska vara i Sofiahuset, Jönköping, 
medan mötet 111219 flyttas till Vaggeryd. 
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§ 13. Övriga frågor  
a) Ekonomi- och personaladministration 
Ansvarig tjänsteman rapporterade om förhandlingarna med landstinget om att ansvara för 
ekonomi- och personaladministrationen för alla tre förbunden i länet. Beskedet från 
landstinget är att de begär ersättning med 80.000kr per förbund och år i så fall. Detta ska 
jämföras med avtalet vi idag har med Jönköpings kommun om 30.000kr. Offert har därför 
begärts från Jönköpings kommun för motsvarande tjänst. De är villiga att fortsätta erbjuda 
vårt förbund dessa tjänster, för 50.000kr/år, men inte övriga förbunden. Förhandlingar 
fortsätter för att hitta en så bra lösning som möjligt för alla tre förbunden. 
 
Under diskussionen uttrycktes en fortsatt önskan från styrelsen om att hitta en gemensam 
lösning med övriga förbund om det är möjligt utan att kostnaden ökar jämfört med den offert 
som vi fått från Jönköpings kommun. 
 
b) Samråd angående samordningsförbund 2013 inkl ekonomi 
Klas Rydell tog upp behovet av möte mellan huvudmännen för att diskutera främst budget 
2013 i god tid, men även eventuell revidering av förbundsordningen och skrivande av avtal. 
Han har för avsikt att ta initiativ till någon form av möte mellan huvudmännen i mars/april 
2012. Alla närvarande instämde i att ett önskemål om en dubblering av budgeten 2013 är en 
bra utgångspunkt i detta möte, med tanke på de behov som finns. 
 
c) Basutbildning om finansiell samordning 
Nationella Rådets arbetsgrupp anordnar basutbildning för styrelseledamöter, ersättare och 
tjänstemän i samordningsförbund. Nästa utbildning är planerad 3 november 2011 i 
Stockholm. Om någon önskar åka dit så betalar förbundet rimliga omkostnader.  
 
§ 14. Avslutning 
Ordföranden tackade alla för deras engagemang och förklarade mötet avslutat kl.16.20. 


